
IZVJEŠTAJ O RADU UPRAVNOG ODBORA SWISSLION INDUSTRIJA 
ALATA A.D. TREBINJE ZA 2022. GODINU 

 
 
U periodu od  01.01.2022. godine do 31.12.2022. godine Upravni Odbor SL IAT- a 
održao je 4 (četiri) redovne tematske sjednice. 
 
Na svim sjednicama vođena je konstruktivna i iscrpljujuća rasprava i otvoren dijalog po 
svim tačkama dnevnog reda, a sve u cilju poboljšanja poslovanja, rješavanja tekućih i 
eventualnih problema i uopšte postizanja boljih rezultata na svim nivoima rada u 
Društvu. 
 
Na sjednici održanoj dana 27.01.2022. godine, na osnovu člana 33. Statuta Swisslion 
Industrija alata a.d. Trebinje, Upravni odbor je donio  Odluku o usvajanju završnog 
Izvještaja Centralne popisne komisije za popis imovine SL IAT-a za 2021. godinu. 
 
Na sjednici održanoj dana 23.02.2022. godine, na osnovu člana 33. Statuta Swisslion 
Industrija alata a.d. Trebinje, Upravni odbor je donio  Odluku o usvajanju prijedloga 
Završnog računa poslovanja Društva za 2021. godinu. 
 
Na istoj sjednici članom 33. Statuta Swisslion Industrija alata a.d. Trebinje, donešena je 
Odluka o odobravanju sveobuhvatne carinske garancije. 
 
Na sjednici održanoj dana 18.07.2022. godine Upravni odbor je prihvatio  preliminarni 
finansijski izvještaj o poslovanju za prvih 6 (šest) mjeseci tekuće godine. Razmatrano je i 
stanje ugovorenog posla, stanje repromaterijala, te raspoloživost kapaciteta i uposlenost u 
proizvodnji. 
 
Na sjednici održanoj dana 18.10.2022. godine Upravni odbor je usvojio ostavku 
Predsjednika UO Slavka Vučurevića. 
 
Na istoj sjednici Upravni odbor je donio jednoglasnu Odluku, na prijedlog većinskog 
vlasnika, da se kooptira član Upravnog odbora Davorin Debota iz Trebinja. 
 
Upravni odbor je na istoj sjednici izabrao Radenka Draškovića za Predsjednika UO. 
 
Upravni odbor usvaja prijedlog dnevnog reda sa devet tačaka za 20. redovnu godišnju sjednicu 
Skupštine akcionara Swisslion Industrija alata a.d. Trebinje. 
 
Na istoj sjednici novoimenovani Predsjednik UO je iznio Program daljeg rada i 
djelovanja Upravnog odbora SL IAT. U programu je naveo buduće pravce djelovanja i 
iskorake u poslovanju koji će doprinijeti boljem i efikasnijem radu firme. Nakon što se 
konačno zaključi privatizacioni Ugovor, radiće se na modernizaciji opreme, 
podmlađivanju stručne radne snage i inženjerskog kadra, unapređenju lanaca prodaje i 
operativnog rada na tržištu.  
 



Na sjednici je usvojena i informacija o poslovanju za prvih 9 mjeseci, kao i projekcija 
finansijskog rezultata za 2022. godinu. 
Uprkos obećanjima iz Vlade RS, IAT svih ovih godina nije dobila nijedan značajan 
kredit, niti subvenciju za podsticanje izvoza, iako je imala sve objektivne preduslove da 
to ostvari. 
Tokom 2022. godine i nakon obračunskog perioda, početkom 2023. godine desile se se 
pozitivne promjene u smislu rješavanja duga, jedan dio obaveza je riješen zastarom, a 
dug po osnovu PIO je uplatio većinski vlasnik, Predsjednik Rodoljub Drašković po 
osnovu Ugovora o preuzimanju duga od IAT-a i uplatio kompletan dug Poreskoj upravi, 
te time povezao radni staž svim sadašnjim i bivšim radnicima IAT-a.  
Veliki problem koji je ostao neriješen jeste problem imovine, odnosno pretvaranja prava 
korištenja u pravo vlasništva.  
 
Takođe, Upravni odbor se posvetio i koordinaciji u proizvodnji i utvrdio smjernice rada i 
poslovanja za duži vremenski period. Djelujući u otežanim uslovima, Upravni odbor je 
bio učesnik svih bitnih aktivnosti za poslovanje firme.  
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